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Trafikudvalget har i brev af 13.september 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 229 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 229:

"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 2. september 2005 fra An-
ders J. Andersen, Vordingborg vedrørende handicapservice, jf. alm. del –
bilag 376"

Svar:

Anders J. Andersens rejseerfaringer i juni 2005 demonstrerede, at systemet 
for ydelse af bestilt handicapassistance ikke var tilstrækkeligt fleksibelt, 
når der opstod større uregelmæssigheder i trafikken.

DSB er derfor i samarbejde med Falck i færd med at bearbejde mulighe-
derne for at sikre, at kunder kan få assistance om hjælp til at komme ind og 
ud af toget, selv om der opstår større forsinkelser.

Der er nedsat en arbejdsgruppe med deltagelse af repræsentanter fra Falck 
og DSB med henblik på udarbejdelse af konkrete forslag til, hvordan par-
terne i fællesskab kan sikre en velfungerende handicapservice, også når der 
er større uregelmæssigheder i trafikken. Da drøftelserne pågår, er det endnu 
ikke muligt at sige noget konkret om, hvilke muligheder, der eventuelt vil 
vise sig.

DSB forventer, at drøftelserne med Falck vil være tilendebragt medio de-
cember 2005. 

Jeg vil herefter anmode DSB om at give en kort redegørelse for arbejds-
gruppens konklusioner, som jeg kan sende videre til Udvalget til oriente-
ring.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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